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W imieniu mieszkafrcowWsp6lnoty Mieszkaniowej Nieruchomo6ci Bulwary 5c we Woclawku zwmcam siq z proibq

o poprawe bezpieczefistwa na ul. Bulwary 5c, wzdlui budynku na odcinku od stnony Wisly polegajqcqna wycince

lub korekcie pigciu dzew, h6re ze rrzglgdu na swoje polo2enie utrudniajqdojar:diwyjar:d z posesji. Pzed blokiem

nie ma podjazdu dla samochod6w u2yteczno6ci publicznej typu karetka pogotowia, stra2 po2ama czy policja.

Kozystanie z taks6wki teZ jest niebezpieczne. Pzebiegajqcy chodnik wzdfu2 posesji pzysloniqty pzez

wspomniane dzewa uczeszczany jest bardzo intensywnie pzez n*odzie2chodzqcqdo pobliskich szk6lco r6wnie2

jest dla nich bardzo niebezpieczne.

Jednocze5nie nale2y zauwatyt,2e dzewa istotnie wplywajq na pogorszenie zdrowia i komfortu mieszkahc6w

wsp6lnoty. Dzewa w znacaym stopniu ognaniczajq dostgp Swiata do lokali mieszkalnych, co powoduje

zawilgocenia mieszkafi i straty finansowe. Najwa2njeszq sprawq jest ich dobro, zdrowie a pzede wszystkim

bezuag lqd nie bezpieczefstwo.

W zwiqzku z powyzszym proszQ o podjgcie dzialafr zwigkszajqcych bezpieczeristwo mieszkaficow Wspolnoty

Mieszkaniowej NieruchomoSci Bulwary 5c we Wloclawku.


